
Norsk Berner Sennenhundklubb 
 

Referat fra Styremøte nr. 3 –2023 

Tid: torsdag 26. mai 2023  

Sted: Teams 

Tilstede: Frode Holland, Dagfrid Hokstad, Unni Edvardsen, Hans-Reidar Berge, Jon Jerre, Alf 

Gunnar Sandvik, Turid Wettre, Solveig Aarbogh 

Forfall:  

Referent: Solveig Aarbogh 

 

 
 

 
# Sak Ansvar 

   

 

 

 

5/23 

 

 

Økonomi: 

 

Utfordring: Valgt kasserer får ikke stå som kasserer av arbeidsgiver 

siden hun er bankansatt.  Får fortsette som styremedlem, men kan 

ikke inneha rollen som kasserer.  

Dette gir NBSK noen organisatoriske utfordringer.  NBSK kan ikke 

drive uten ansvarlig kasserer. 

 

Veien videre: 

Unni Edvardsen trekker seg skriftlig som kasserer i NBSK og 

fortsetter som styremedlem. 

Liv Marit Wigum Aas konstitueres som ressursperson, og skal 

ivareta funksjonen som kasserer for frem til årsmøte 2024. 

 

Avklaringer videre: 

- Fakturaflyt går til NBSKs epost.  Frode sender videre til 

kasserer og angir kontoplassering.   

- Administratorrettigheter tilhører leder Frode Holland og 

vara styremedlem Alf Gunnar Sandvik i årsmøteperioden. 

- Moms rapporteres av leder Frode Holland. 

- Regnskapssystem settes opp av Unni Edvardsen og Liv 

Marit Wigum Aas. 

 

Fiken er valgt som regnskapssystem for hovedklubben.  Dette er et 

program som brukes av flere hundeklubber. 

Kostnader: Hovedregnskap ca 180 kr pr måned.  Tilleggsportaler 

(UK, BK og RK) blir på ca 80 kr pr måned hver.  Totalt blir dette 

en kostnad på ca 6000 kr pr år dersom alle avdelinger tilsluttes. 

Oppsett og rigging i forhold til kontoer, samt legge til brukere gjør 

vi selv.  En måneds gratis veiledning følger med. 

 

To kort er utstedt på konto; IKEA og DnB mastercard.  Det er også 

utstedt Vips til UK. 

 

Avdelingene er egne enheter som ikke omfatter det nye 

regnskapssystemet. 

 

 

 

 

 

 

 HAK / oppdretterseminar:  



Norsk Berner Sennenhundklubb 
 

3/23  

HAK har foreslått 30. juni som møtedato for styre og HAK.   

Dette ansees som kick-off.  Invitasjon sendes til styret.   

 

Agenda: 

- Hvor starter vi?  Bruke resultater fra SU nov 2022.   

Avl; oppdrett og helse. Helse og levealder – hvilken retning 

ønsker vi gå?  RAS.   

- Avgrensing før oppstart av seminar. 

- Forberedende møte 29. mai kl 1900. 

 

7/23 Berner'n fra styret 

Konstituering av ny kasserer 

SU november 

Oppdretterseminar ila høst 2023 

 

Andre momenter: 

- Oppdatering av tillitsvalgte  

- Koordinering; utstillingsresultater bør fortsatt ut i forhold til 

å få inn andre innsendinger. 

 

Ny berner: Fornøyd med ny layout, og at hele bladet er i farger.  

 

Frist innsending til neste nummer er 4. juni. 

 

 

Solveig Aarbogh 

8/23 Nytt:  Offisiell kløvhundprøve 

 

BK har tatt kontakt med NKKs aktivitetsavdeling for å få et 

innblikk i prosessen og kriteriene for å utvikle en offisiell 

kløvhundprøve. Om dette er noe som skal jobbes videre med, og i 

hvilket tempo og omfang, får bli neste steg.  Tilbakemeldingen fra 

NKK er i alle fall at det er mulig, men at det er et (langt) lerret å 

bleke, og vi oppfordres i tilfelle også å inkludere flere enn vår egen 

rase. 

 

Styret ber Jan-Roar Sekkelsten se videre på dette og evt melde det 

som sak til årsmøte. 

Styret er positive til tiltaket, og ber BK se videre på muligheter for 

dette. 

 

9/23 Oslo Dogshow: 

Tilbud til raseklubbene om gratis stand på 9m2.  Dersom man 

ønsker mer plass og lys, betaler man ekstra for dette. 

 

Line Orlund og boxerklubben har tilbudt at NBSK kan få felles 

stand med dem.  Oslo-avdelingen er positive til å ta arbeidet og 

stille med mannskap. 

 

Styret er positivt innstilt til at Oslo-avdelingen representerer 

klubben. 

 

 

 

10/23 Hederstegn 2023 v/ Dagfrid Hokstad:  



Norsk Berner Sennenhundklubb 
 

3 innkomne forslag. 

 

Evt: Innkomne mailer: 

1. Honorar til redaktør i Berner'n er under avklaring. 

2. Leder i hovedstyret NKK Tom Martinsen har trukket seg, 

og Nils Olav Hågenrud er kommet inn. 

3. Invitasjon til RS er sendt over til Dagfrid Hokstad 18.-29. 

november. 

4. Støtte til paviljong til avdeling Østfold avslås.  Klubben 

gir støtte til aktiviteter – ikke drift og utstyr på generell 

basis. 

5. Gavepremier innkjøpt fra Magnor.  Denne kostnaden bør 

for ettertiden inn i et budsjett.  Innkjøp og restbeholdning 

skal føres av hovedklubben (kasserer) 

 

______________ 

 

6. Årsrapporter sendes med til Torpomoen.   

Egen vipps opprettes til hovedklubben. Merk med 

Årsrapport.  Kr 45 pr hefte. 

Bestilling foregår ellers ved at det mailes til Jon Jerre.  

Porto legges til ved sending.  Egen artikkel om saken legges 

ut på nettsidene. 

7. Smart Media: 

Statistikk på hjemmesider – man kan ikke se nedlastninger 

på f.eks årsrapport, men det er mulig å se antall som har 

besøkt sidene hvor årsrapport ligger. 

For at vi etter 1. juli 23 skal kunne hente ut statistikk på 

hjemmesidene, må vi går over til ny versjon.  Dette gir en 

engangsutgift på kr 3000. 

Styret støtter oppgradering. 

 

 

 

 

 


